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SK 00150/20/2008 
 

Protokół Nr XX/2008 
z posiedzenia Sesji Rady Gminy 

z dnia 27 listopada 2008 r. 
 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Wystąpienia sołtysów.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla wsi Stare Pole i KrzyŜanowo w gminie Stare Pole. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie załoŜenia cmentarza komunalnego.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy na zbiorowe zaopatrzenie w wodę.          
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków.    
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Stare Pole do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz śuławski” oraz w sprawie wyboru 
delegatów do tego Stowarzyszenia.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagradzania zasadniczego w I kategorii 

zaszeregowania oraz wartości jednego punktu.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych.  
18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego wypłacanego 

członkom ochotniczej straŜy poŜarnej uczestniczącym w działaniach ratowniczych lub 
szkoleniu poŜarniczym organizowanym przez Państwową StraŜ PoŜarną.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 r.  
20. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
21. Komunikaty.  
22. Zatwierdzenie protokółu z Sesji Rady Gminy Nr XIX/2008 z 28 października 2008 r. 
23. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
 
Ad.1. 
 O godzinie 15.00 XX sesję Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący witając 
wszystkich zebranych. 
 
Ad.2. 
  Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna. 
Ustawowy skład rady – 15 
Obecnych  - 14 
Nieobecnych  - 1 
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Nieobecna to Radna Beata Grzesik. 
 
Ad.3. 
 Na sekretarza obrad w wyniku jawnego głosowania wybrano Panią ElŜbietę 
Kołodziej. Za jej kandydaturą głosowali wszyscy radni – 14 za (1 nieobecny). 
Przewodniczący zakomunikował, Ŝe Pani Krystyna Dziurdź jest nową przewodnicząca 
Stowarzyszenia „Tradycja”. 
 
Ad.4. 
 Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 
1. Przewodniczący Rady: 

• udział w posiedzeniu sesji Rady Powiatu, 
• udział w obchodach Święta Niepodległości w powiecie i w gminie, 
• rozmowa z Prezesem Miejskiego Zakładu Komunikacji w Malborku, 
• udział w spotkaniu kontrolnym z przebiegu budowy ścieŜki do Kraszewa, 

2. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
• wyjaśnił sprawę Pani Fortuny, która zwróciła się o pomoc; sprawa dotyczyła 

wspólnego podłączenia wody z Panem Litwinem; Pani Fortuna musiałaby na 
własny rachunek zrobić przyłącze, aby nie płacić wspólnego rachunku; 
przedstawiciel wodociągu oznajmił, Ŝe rozłoŜy koszty przyłącza na raty; 

• wyjaśnił mieszkance Kraszewa, Ŝe ścieŜka rowerowa do Kraszewa będzie 
zrobiona jak naleŜy; 

• był w leśniczówce (obręb Janówka –Ząbrowo), aby sprawdzić jak posuwa się 
do przodu budowa drogi; do połowy drogi płyty zostały połoŜone; 

• została przeprowadzona komisja kontrolna w Urzędzie Gminy; nie 
stwierdzono Ŝadnych nieprawidłowości; omówiony został projekt budŜetu 
gminy na rok 2009. 

3. Przewodnicząca Komisji Rolnictwa: 
• udział w posiedzeniu komisji rolnictwa i we wspólnym trzech komisji; komisja 

rolnictwa zaopiniowała pozytywnie przedstawione projekty uchwał; do 
projektu budŜetu część radnych miała zastrzeŜenia, ale większością głosów 
projekt został przyjęty, 

• komisja zobowiązała urząd do poszukiwania rozwiązań w sprawie podania 
Pana Czesława Druzdy o wytyczenie i przejęcie drogi dojazdowej do pola, 

• większość członków komisji jest za zorganizowaniem przetargu na wynajem 
lokalu pod aptekę, a nie za przedłuŜeniem Pani Szopce wynajmu na 10 lat,   

• uczestnictwo w posiedzeniu kobiet, 
• uczestnictwo w obchodach Święta Niepodległości. 

4. Przewodnicząca Komisji Oświaty: 
• odbyły się dwa posiedzenia Komisji Oświaty,  
• komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione na posiedzeniach komisji 

projekty uchwał, 
• Komisja Oświaty ma pewne uwagi do budŜetu, ale przyjęła projekt,  
• Komisja odrzuciła podanie Pani Szopki w sprawie przedłuŜenia umowy najmu 

na 10 lat, 
• w sprawie podania Pana Czesława Druzdy dotyczącego wytyczenia oraz 

przejęcia drogi dojazdowej do pola zobligowała urząd do rozwiązania tej 
sprawy, 

• uczestnictwo w obchodach Święta Niepodległości, 
5. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
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6. Wójt Gminy sprawozdanie z pracy złoŜył na piśmie. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zapytań.  
 
Ad.5. 
 Pierwsza głos zabrała Radna Magdalena Roman. Miała zapytanie o wyłapywanie 
bezdomnych psów, aby pracownicy urzędu sprawdzili, w jakich warunkach kończą swój 
Ŝywot. 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad.6. 
 Pierwsza głos zabrała sołtys ze Złotowa. Pani Katarzyna Jońca miała zapytanie o 
odwołanie kursu autobusu numer 10, który jeździł do Złotowa. 
 Pan Przewodniczący odpowiedział, Ŝe rozmawiał z prezesem MZK Malbork. Miejski 
Zakład Komunikacji przeliczył liczbę osób, która jeździła tym kursem. Ten kurs jest mało 
rentowny. Gdyby mieszkańcy kupili bilety miesięczne, to by wtedy został wznowiony ten 
kurs. Zamiast duŜego autobusu jeździłby mały bus. Osoby, które miałyby bilety miesięczne 
byłyby wpuszczane w pierwszej kolejności. JeŜeli bilety zostaną wykupione do 31 grudnia, to 
kurs popołudniowy będzie uruchomiony. 
 
W tym punkcie posiedzenia przybyła Radna Beata Grzesik. Jest 15 radnych. 
 Pani Urszula Kania – sołtys Klecia miała zapytanie o brak środków czystości i węgla 
w świetlicy. 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad.7. 
 Pan Zdzisław Mikulak przedstawił informację i tak: opracowanie dotyczy 
sformułowania nowych zasad zagospodarowania terenu, dwóch fragmentów Starego Pola. 
Pierwszy dotyczy zaplecza ulicy Prusa i Mickiewicza, gdzie dokonano zmiany z 
budownictwa wielorodzinnego na jednorodzinne obniŜając próg wymagany, który wynosił 
2,5 kondygnacji. Dzisiaj ten próg jest zmieniony. Drugi to była baza Hodowli Zarodowej 
Zwierząt. Są to działki nr 356/1 oraz 356/2.Wszystkie zmiany zostały omówione na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. W związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie uchwały. Do 
przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Pan Przewodniczący zaproponował, aby nie czytać całej uchwały tylko pierwszą i ostatnią 
stronę. Za propozycją Przewodniczącego głosowało 15 radnych. 
Uchwała Nr XX/144/2008 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Stare Pole i KrzyŜanowo w gminie Stare Pole 
została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Stanowi ona 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 
Ad.8. 
 Pan Zdzisław Mikulak przedstawił informację i tak: Strategia Rozwoju Gminy Stare 
Pole na lata 2008 - 2020 jest instrumentem realizacji polityki rozwoju. Potrzebna jest w 
przypadku starania się o zewnętrzne fundusze, środki z Unii Europejskiej. Strategia była 
omawiana na wszystkich komisjach w związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała Nr XX/145/2008 w sprawie Strategii Rozwoju Gminy została podjęta jednogłośnie. 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.9. 
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 Pan Zdzisław Mikulak przedstawił informację i tak: cześć robót budowlanych została 
zakończona. Teren robót został odebrany i dopuszczony do uŜytku przez Powiatowy 
Inspektorat Nadzoru Budowlanego. W związku z powyŜszym kolejnym etapem jest podjęcie 
uchwały o załoŜeniu cmentarza komunalnego. Jest to zgodne z planem zagospodarowania 
przestrzennego. Zostały uzyskane wszystkie potrzebne dokumenty i opinie wymagane przez 
odpowiednie jednostki. W tym przypadku głownie przez Powiatowy Inspektorat Sanitarny. 
Sprawa ta była omawiana na poszczególnych komisjach. W związku z powyŜszym wnioskuje 
się o podjęcie uchwały. Do przedstawionych informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag. 
Uchwała Nr XX/146/2008 w sprawie załoŜenia cmentarza została podjęta jednogłośnie. Za 
podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.10. 
 Pani Lucyna Szymańska przedstawiła informacje i tak: Centralny Wodociąg śuławski 
zwrócił się z wnioskiem o zatwierdzenie taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie 
gminy Stare Pole od dnia 1 stycznia do 31 grudnia 2009. 
 Taryfa opłat za dostawę wody składa się z ceny za 1m3 wody oraz stawki opłaty stałej 
w zaleŜności od posiadanego wodomierza. 
 Zaproponowana stawka to 3,63 zł/ m3 netto (3,88 zł/ m3 brutto). Co spowoduje wzrost 
o 0,33 zł/ m3 (10%) w stosunku do stawki obecnie obowiązującej. 
 Proponowana taryfa obejmuje zarówno odbiorców indywidualnych, jakimi są 
gospodarstwa domowe, jak i odbiorców przemysłowych i pozostałych. 
 Stawka opłaty abonamentowej od posiadanego wodomierza równieŜ została 
podniesiona: 

• wodomierz DN 15, 20 – 3,57 zł netto, co spowoduje wzrost o 1,77 zł (98,33%) 
w stosunku do stawki obowiązującej, 

• wodomierz DN 25; 32; 40 – 29,20 zł netto, co spowoduje wzrost o 15,20 
(108,57%) w stosunku do stawki obecnie obowiązującej, 

• wodomierz DN 50, 80, 100 – 43,40 zł netto, co spowoduje wzrost o 21,40 zł 
(97,27%) w stosunku do stawki obecnie obowiązującej. 

Proponowana na 2009 r. wysokość taryfy została określona na podstawie niezbędnych 
przychodów dla prowadzenia działalności w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę. 

Zatwierdzenie taryfy było przedmiotem obrad komisji wspólnej Rady Gminy Stare 
Pole w dniu 19 listopada 2008 r. Radni obecni na komisji (13 osób) jednogłośnie 
opowiedzieli się za przyjęciem stawki w wysokości 3,63 zł/ m3 netto + VAT. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 

Zgodnie z art. 24 ust. 1 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzaniu ścieków taryfy podlegają zatwierdzeniu w drodze uchwały Rady Gminy. 
Uchwała Nr XX/147/2008 została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. 
Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.11. 
 Pani Lucyna Szymańska przedstawiła informację i tak: Centralny Wodociąg śuławski 
zwrócił się z wnioskiem o zatwierdzenie taryf zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 
gminy Stare Pole od dnia 1 stycznia do 31 grudnia 2009. Zaproponowano dwie stawki: 

• 4,34 zł/m3 netto (4,64 zł/m3 brutto) – bez dopłaty Gminy w wysokości 3 500 zł 
miesięcznie netto, co spowoduje wzrost o 1,02 zł (30,7%) w stosunku do roku 
bieŜącego, 

• 3,79 zł/m3 netto (4,06 zł/m3 brutto) – z dotacją Gminy w wysokości 3 500 zł 
miesięcznie netto, co spowoduje wzrost o 0,47 zł (14,16%) w stosunku do roku 
bieŜącego. 
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Proponowana taryfa obejmuje zarówno odbiorców indywidualnych, jakimi są 
gospodarstwa domowe, jak i odbiorców przemysłowych i pozostałych. 

Wysokość taryfy na rok 2009 została ustalona na podstawie niezbędnych przychodów, 
uwzględniających koszty związane ze świadczeniem usług poniesione w poprzednim roku 
obrachunkowym z uwzględnieniem planowanych zmian tych kosztów w roku obowiązywania 
taryfy. Są to koszty minimalne, niezbędne do funkcjonowania systemu oczyszczalni i 
kanalizacji bez uwzględnienia zysków z tej działalności. 

Zatwierdzenie taryfy zbiorowego odprowadzania ścieków było przedmiotem obrad 
komisji wspólnej Rady Gminy Stare Pole w dniu 19 listopada 2008 r. Radni obecni na komisji 
(13 osób) jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem stawki w wysokości 3,79 zł/ m3 netto + 
VAT i dofinansowaniem z budŜetu gminy w wysokości 3500 zł netto miesięcznie. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 

Zgodnie z art. 24 ust. 1 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzaniu ścieków taryfy podlegają zatwierdzeniu w drodze uchwały Rady Gminy. 
Uchwała Nr XX/148/2008 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie 
ścieków została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.12. 
  Pani Lucyna Szymańska przedstawiła informację i tak: Gmina Stare Pole w 2007 r. 
przystąpiła do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz śuławski”. 7 października 
2008 roku Lokalna Grupa Działania została zarejestrowana w Krajowym Rejestrze Sądowym 
jako stowarzyszenie i moŜe przystąpić do realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju w ramach 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. Jednym z załączników do 
wniosku jest uchwała o przystąpieniu Gminy do LGD jako przedstawiciela sektora 
publicznego. W uchwale tej naleŜy określić czas, na który Gmina przystępuje do 
stowarzyszenia, co ma umoŜliwi ć realizację zobowiązań zaciągniętych przez LGD w okresie 
realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju. W związku z tym, Ŝe stowarzyszenie nie będzie 
działało tylko w ramach programu LEADER, ale będzie prowadziło szeroką działalność na 
rzecz rozwoju obszarów wiejskich Gmina deklaruje swoje członkostwo na czas nieokreślony. 
W związku z powyŜszym proponuje się podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała Nr XX/149/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Stare Pole do 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz śuławski” oraz w sprawie wyboru 
delegatów do tego Stowarzyszenia została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 
radnych. Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.13. 
 Pan Tadeusz Kaczorek poinformował, Ŝe regulamin wynagradzania nauczycieli będzie 
taki sam jak w zeszłym roku. W związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Uchwała Nr XX/150/2008 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.14. 
 Pani Wanda Łapacz powiedziała, Ŝe przedmiotem uchwały jest ustalenie najniŜszego 
wynagrodzenia oraz wartość jednego punktu dla pracowników gminnych jednostek 
organizacyjnych. Projekt omawiany był na komisjach. Uwag do projektu nie wniesiono.  
Uchwała Nr XX/151/2008 w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w I 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu został podjęta jednogłośnie. Za 
podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Ad.15. 
 Pani Wanda Łapacz przedstawił informacje i tak: przedmiotem uchwały jest roczny 
program współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego. Projekt uchwały omawiany był na komisjach. Uwag nie 
wniesiono. 
Uchwała Nr XX/152/2008 w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego została 
podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 
Ad.16. 
 Pani Barbara śołędziewska powiedziała, Ŝe program musi być przyjęty przez Radę 
Gminy. Dlatego wnosi się o podjęcie uchwały. Do przedstawionych informacji nie wniesiono 
uwag. 
Uchwała Nr XX/153/2008 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.17. 
 Pani Barbara śołędziewska powiedział, Ŝe program wymaga zatwierdzenia przez Radę 
Gminy, dlatego wnosi się o podjęcie uchwały. Do przedstawionych informacji nie wniesiono 
uwag. 
Uchwała Nr XX/154/2008 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych została podjęta jednogłośnie. Z podjęciem 
głosowało 15 radnych. Stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.18. 
 Pani Krystyna Fałek przedstawiła informację, i tak: art.28 ust. 1 ustawy z dnia 24 
sierpnia 1991 r. o ochronie przeciwpoŜarowej stanowi, iŜ członek Ochotniczej StraŜy 
PoŜarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym otrzymuje 
ekwiwalent pienięŜny. Ekwiwalent ten jest wypłacany do wysokości 1/175 przeciętnego 
miesięcznego wynagrodzenia w gospodarce uspołecznionej, obliczonego za poprzedni 
kwartał przez prezesa GUS za kaŜdą godzinę udziału w działaniu ratowniczym lub szkoleniu. 
 W celu zobiektywizowania zasad wynagradzania członków Ochotniczych StraŜy 
PoŜarnych proponuje się ustalenie 3 stawek ekwiwalentu pienięŜnego wypłacanego członkom 
OSP w zaleŜności od stopnia zagroŜenia i trudności związanych z akcją ratowniczą. 
Proponuje się: 

• stawkę w wysokości 17,00 zł za kaŜdą godzinę akcji w działaniach 
ratowniczych związanych z gaszeniem poŜaru obiektów mieszkalnych, 
gospodarczych, lasu, zboŜa na pniu, traw i ściernisk oraz zwalczaniu klęski 
Ŝywiołowej, 

• w działaniach ratowniczych związanych z zabezpieczeniem popoŜarowym 
obiektów mieszkalnych i gospodarczych, usuwaniem wiatrołomów i kolizji 
komunikacyjnych oraz skutków miejscowych zagroŜeń wynikających z 
działania czynników atmosferycznych, dzikich zwierząt, owadów w wysokości 
8,50 zł za kaŜdą godzinę, 

• za udział w szkoleniu poza miejscem funkcjonowania jednostki w wysokości 
diety oraz zwrotu kosztów podróŜy środkami komunikacji publicznej. 

Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
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Uchwała Nr XX/155/2008 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego wypłacanego 
członkom ochotniczej straŜy poŜarnej uczestniczącym w działaniach ratowniczych lub szkoleniu 
poŜarniczym organizowanym przez Państwową StraŜ PoŜarną została podjęta jednogłośnie. Za 
podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad.19 
 Pani Skarbnik powiedziała, Ŝe zmiana budŜetu szczegółowo była omawiana na posiedzeniach 
komisji. Do dnia dzisiejszego nic nowego w sprawie budŜetu nie ma. Główny wydatek to zakup 
pompy na wyposaŜenie oczyszczalni ścieków w Starym Polu jest to kwota 18.000 zł, opracowanie 
gminnej ewidencji zabytków 10.000 zł, zwiększamy dotacje dla miasta Malborka z tytułu 
uczęszczania dzieci z terenów gminy Stare Pole do przedszkoli niepublicznych. Wprowadzenie do 
budŜetu pieniędzy otrzymanych z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi w wysokości 9.180 zł z 
przeznaczeniem na naukę języka angielskiego dla 3 klasy gimnazjum. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag.  
Uchwała Nr XX/156/2008 w sprawie zmiany budŜetu została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem 
uchwały glosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad.20. 
 Pan Tadeusz Burdyński odpowiedział, Ŝe były inne wydatki, dlatego nie zakupili węgla do 
świetlicy. Środki czystości są niepotrzebne, bo nie ma w świetlicy toalety. 
 
Ad.21. 
 Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, Ŝe do 15 stycznia mają być zrobione 
plany pracy komisji. Podziękował harcerzom, młodzieŜy za przygotowanie obchodów 11 listopada. 
Podziękowania dla Pana Tadeusz Burdyńskiego za zorganizowanie uroczystego koncertu 11 listopada. 
 Pan Tadeusz Burdyński powiedział, Ŝe obchody Dnia Niepodległości zorganizowało koło z 
Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. Poinformował, Ŝe 6 grudnia jest mikołajkowe spotkanie w 
GOKiS. Powiadomił o organizowanym balu sylwestrowym w GOKiS. 
 Radna Magdalena Roman zaapelowała do sołtysów i do Pana Komendanta, Ŝeby uwaŜali na 
właścicieli, którzy nie zajmują się zwierzętami. 
 
Ad.22. 
 Protokół z XIX sesji Rady Gminy został zatwierdzony jednogłośnie. Za przyjęciem 
glosowało 15 radnych. 
 
Ad.23. 
 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący zamknął XX sesję Rady 
Gminy o godz. 16.25. 
 
 
 

Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
 
 

Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady  
ElŜbieta Kołodziej           Jan Pawwlina 
 


